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Pani Karolina Jaczewska - Szymkowiak 

Radna Rady Miejskiej Legnicy 

 

 

 

 

Odpowiedź w sprawie wymiany piasku w piaskownicach została pani 

przekazana w piśmie IK.003.65.2022.VII z dnia 23.05.2022 r.  Do pisma 

dołączono informację z Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu oraz Zarządu 

Gospodarki Mieszkaniowej.  

Natomiast w kwestii wymiany nawierzchni żwirowo-piaskowej informuję, 

że nie praktykuje się takiego rozwiązania. Nawierzchnia żwirowo-piaskowa jest 

systematycznie oczyszczana i raz w roku uzupełniana.  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymuje: 

1. BR w/m 2 egz. 

2. OK w/m, 

3. IK a/a; 

 

 

 

Z up. Prezydenta Miasta 

Jadwiga Zienkiewicz 

Zastępca  Prezydenta 


